
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 234
van INGEBORG DE MEULEMEESTER
datum: 4 februari 2015

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

Vroegtijdig schoolverlaten  -  Overleg met centrumsteden

Op Vlaams niveau werd in 2012 beslist om een actieplan vroegtijdig schoolverlaten uit te 
werken. Hiervoor werd een technische werkgroep en een stuurgroep samengesteld. In de 
werkgroep zaten vertegenwoordigers van de onderwijsoverheid, de onderwijskoepels, de 
interprofessionele sociale partners, de strategische adviesraden VLOR en SERV, Syntra 
Vlaanderen, VDAB en WSE. In de stuurgroep zaten de hoofden van deze partners. 

In het actieplan vinden we het engagement terug om als overkoepelende actie een 
structureel overleg op te starten met de 13 centrumsteden en Brussel om de concrete 
aanpak van vroegtijdig schoolverlaten te bepalen en te monitoren.

1. Werd dergelijk overleg effectief opgestart?

2. Zal de minister in haar beleid ook aandacht hebben voor de problematiek van de 
centrumsteden inzake vroegtijdig schoolverlaten? Zal zij overleg plannen om 
specifieke acties voor de centrumsteden uit te werken?



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 234 van 4 februari 2015
van INGEBORG DE MEULEMEESTER

1. Ja, dit overleg is opgestart. 

2. Momenteel werk ik aan één geïntegreerd beleid omtrent leerrecht, spijbelen en 
vroegtijdig schoolverlaten. In het kader hiervan zal ik het overleg met de steden en 
gemeenten verderzetten. Samen met de steden en de gemeenten wil ik bekijken hoe 
een lokaal beleid inzake schooluitval uitgewerkt kan worden en welke rol zij hierin 
kunnen spelen. 


